
Pytanie:   
 
Witam,  
Czy zostało już zaplanowane równanie drogi na ulicy Leśnej? Rozumiem, że pod koniec roku nie 
było na to środków w budżecie, ale mamy już prawie marzec, a poruszanie się po tej drodze to 
tragedia, zarówno dla aut jak i dla pieszych, kiedy tylko spadnie deszcz. Cała droga to jedna 
wielka dziura... W imieniu wszystkich mieszkańców ulicy Leśnej proszę o wyrównanie tej drogi i 
zaplanowanie równania przynajmniej 3 razy w roku. 

Beata Staszak  

 
 
 
 
                                                                                                                                 
 
Odpowiedź: 

Szanowna Pani,  

 
w odpowiedzi na Pani pismo uprzejmie informuję, że obecnie procedowany jest przetarg na 
wyłonienie wykonawcy remontu dróg gminnych na terenie całej gminy. Po podpisaniu umowy, 
rozpoczniemy wykonywanie prac remontowych, w tym na ul. Leśnej w Świdnicy. Zgodnie z 
procedurą przetargową, okres realizacji tych prac planowany jest od maja do grudnia br. W tym 
okresie, częstotliwość równania nawierzchni tej ulicy będzie zależała oczywiście od jej stanu oraz 
od warunków pogodowych. 

 
 

 
                                                                                                                               Z poważaniem 
                                                                                                            Izabela Mazurkiewicz - Kąkol 
                                                                                                             Wójt Gminy Świdnica 


